
 

Referat af Kredsbestyrelsesmødet  
mandag den 8. januar 2024 kl. 19.00 
- Rødding Centeret 
 
Til stede: Lars, Bodil, Hans Peter, Nanna, Jønne, Brian, Ulli, Edel, Charlotte,  
                Annette og Lorents 
 
Afbud fra: Trine og Olav 
 

Referent: Charlotte 
 
 

 
Årsregnskab 
Lorents gennemgik årsregnskabet. Kontoplanen er ændret, så den er  
nemmere at overskue for de enkelte udvalg.  
 
Udvalgene skal komme med ønsker for fremtidige aktiviteter  
 
Lorents havde forberedt et dokument, med argumenter for kontingentstigning. 
Dokumentet blev udleveret på mødet. Kredsbestyrelsen besluttede 
at foreslå kontingentforøgelse til den kommende Kredsgeneralforsamling.  
 
 

Emner til mødet: 
 
1) Skal vi fortsætte med at tilbyde en fælles Kreds-4-tur? 
 
Vil gerne fasthold turen, det undersøges om det evt. kan gøres billigere. 

 
2) Skal vi fortætte med at holde vores DM-arrangement incl. t-shirts? 

 
Arrangementet er vigtigt, Kredsbestyrelsen ønsker at bibeholde arrangementet. 
Kan evt. sparre på DM-t-shirtsene, så det kun er deltagerne og dommerne, der skal have en udleveret.  

 
3) Hvordan ser planerne ud for dit udvalg i fremtiden? 
 

DcH-programudvalg v/Edel Jørgensen 
Edel blev genvalgt og er nu udvalgsformand for det nye DcH-Programudvalg. 
Udvalget vil foreslå lokalforeninger at holde en klubkonkurrence for nye  
konkurrencehundefører, som skal bedømmes og rådgives af en dommer 
(Lige nu er det Morten og Edel, der tilbyder det). 

 

Det er vigtigt at klubberne overholder reglen om, at en lydighedskonkurrence gerne  
på oprettes i Klubmodul/tilmelding, men den må først åbnes for tilmelding 
3 måneder før konkurrencedatoen. 

De klubber, der ikke overholder denne aftalte regel, vil blive kontaktet af Annette 
og blive bedt om at rette tilmeldingsdatoen og tilbageføre startgebyr til de tilmeldte 
hundeførere. 

 
 

 

Mødedatoer 
 
Forretningsudvalget 
5/2-24 kl. 20.00 (online) 

 

Kredsgeneralforsamling  
Mandag den 19. februar 2024 kl. 19.00 

Rødding Centeret 
 

 
 
 
 
 



 

 
Konsulentudvalget v/ Brian Klaris 
Lidt tilbage i cases på årsbasis. Kreds 4 er den kreds med flest cases. 
Arbejder på 2 arrangementer. Har lige p.t. ingen nye konsulenter.  
Men kan godt bruge 1-2 nye. 
 
Brugshundeudvalg v/ Jørgen Schmidt 
Jønne blev genvalgt som formand. Det er ikke et stort udvalg, 
men det fungerer rigtig godt. 

 
Uddannelsesudvalg v/ Nanna Schmidt 
Har lige nu 11 kredsinstruktører. Mangler dog stadig instruktører. 
Hårdt spændt for med sygdom i udvalget. 
Der er årsmøde til marts. 

 
Agility og Hoopers v/ Hans Peter Dinesen 
Årsmøde gik godt 
Har fået en ny dommer i agility 
Mangler stadig dommer 
Flere lokalforeninger vil ikke holde agilitystævner mere. 
 
Rally v/ Bodil Bregendahl 
Bodil er på valg 
Har næste 4 dommere i rally i kreds 4. 
Kører rigtig godt i udvalget. 

 
Nordisk udvalg v/ Lars Rasmussen 
Overblik over, hvor mange, der egentlig dyrker Nordisk i Kreds 4 – Annette og Lars  
sender et spørgeskema ud til lokalforeningerne. 

 
Kører godt på landsplan, men efterlyser flere konkurrencer. 

 
Eftersøgning v/ Olav Møller 
God stemning i udvalget. 
Olav ønsker flere eftersøgere i Kreds 4’s eftersøgningstjeneste. 
 
 
 

 
 
 
 

 


